



Presidiet

PROTOKOLL
09.15
2018-03-21 09:15
Styrelsen

Styrelsemöte 12

Närvarande presidium

Alexander Nymark

Vice kårordförande med utbildningsansvar

mötessekreterare

Lovisa Tillström

Vice kårordförande med studiesocialt ansvar

Närvarande ledamöter

Linnea Karlsson

Rasmus Silfver

My Bodin

Nils Rood

Adjungeringar

Ej närvarande

Oskar Hansson

Gustav Ekström

§ Ärende	Beslut/kommentar
1. Mötets öppnande	Vice kårordförande Alexander Nymark förklarade mötet öppnat kl 09:32.
2. Val av justerare	Rasmus Silfver utses.
3. Val av sekreterare	Sekreterare utses till Alexander Nymark.
4. Justering av röstlängden	Närvaron registreras. Styrelsen är beslutsmässig.


ordf


sek


jus

5. Mötes behöriga utlysande Möteshandlingar kom ut en dag sent, styrelsen väljer att behandla dessa.
6. Adjungeringar Inga adjungeringar föreligger.
7. Fastställande av föredragningslistan Delegering av mötesordförandesuppgift läggs in som ny punkt 8, samt ny punkt 11 om äskande från HTS BK, med konsekvensändringar. Föredragningslistan fastläs med ovan nämnda ändringar.
8. Delegering av mötesordförandeuppgift Då kårordförande ej är närvarande och VKOU är sekreterare, bör mötesordförandeuppgiften för detta möte delegeras till någon annan. Alexander nominerar Lovisa Tillström.

Styrelsen beslutar

att låta Lovisa agera mötesordförande under detta möte.

9. Föregående mötesprotokoll Föregående mötesprotokoll är ej redo, och därav bordläggs dessa.
10. Presidiet och styrelsen informerar
- a) styrelsen
- Nils mår bra, men har det smått hektiskt. Mycket saker som går "upp-och-ner", men ska gå bra till slut. Ser fram emot påsk.
 - My anser att livet är tillbaka efter avslutat spex. Njuter av att kunna vara ifred och tänka. Just avslutat 2 kurser, ska nu börja med uppsats.
 - Rasmus hade en intensiv vecka. Blev vald till heltidare på Wermlands, hade Karnevelj, samt en tenta. Blir snart lugnare för honom.
 - Linnea trodde hon hade prioriterat rätt, men har missat en plugg-uppgift. Snart börjar nästa kurs. Likt Nils är det "upp-och-ner", men ska nog gå bra till slut.

- b) vkos
c) vkou
d) ordf

ordf sek jus

- b) vkos
- Mycket kvällsaktiviteter, och många möten denna vecka. Har behövt lägga arbetstid och energi på att sätta sig in i en internkonflikt på kåren.
- c) vkou
- Mår bättre nu, och har en ganska lugn period. En hel del studentärenden och kvalitetsdialoger.
11. Äskande HTS BK
- Styrelsen har fått in ett äskande från HTS BK på 1900 kr via Jack Holm. Styrelsen diskuterar.
- Styrelsen beslutar**
- att godkänna BKs äskande.
12. Delegering av arbetsuppgifter
- Styrelsen diskuterar presidiets arbetsuppgifter, och vad som kan delegeras eller tas bort i dessa tider av hög arbetsbörda.
13. Styrelsens arbetsgivaransvar
- Styrelsen diskuterar presidiets välmående och styrelsens arbetsgivaransvar. Nytt system med "personlig kontakt" där varje presidial har tilldelats en styrelseledamot för veckomöten om hälsa och schema har sjösätts. Alexander och Lovisa deltar ej i diskussion.
14. Sommartack
- Sommaren börjar närma sig, och med det HTS tack till sina medlemmar. Styrelsen diskuterar alternativ till den klassiska sittningen. Vi kommer fram till att hålla en medalj- och diplomceremoni som vanligt, och sedan ha grillning med kubb (eller dylika aktiviteter) följt av eftersläpp. Datum för detta sätts till 2:a juni.
15. Presidieutredningen
- Bordläggs.
16. Maktutredningen
- Bordläggs.


ordf
sek
jus

17. Arbetsgrupper HTS

Lovisa har skickat ut en frågeenkät till samtliga arbetsgrupper för att få mer koll på vilka som jobbar med vad, vilka som är sammankallande, deadline, och dylikt. Svar för de arbetsgrupper som är representerade i styrelsen börjar skrivas.

Ordningsfråga

Gustav Ekström och Oskar Hansson anländer till mötet 11.40.

18. Styrelseöverlämning

Oskar föredrar punkten. Vi har en stor budget för denna, som går att lägga på exempelvis en resa. Upplägget bör innehålla mycket mer fokus på diskussioner mellan gamla/nya styrelsen om det faktiska arbetet, snarare än föreläsningar om dokumenten. Oskar yrkar på att han ska kolla upp olika alternativ och presentera kostnadsförslag på nästa möte. Preliminärt datum för överlämningen sätts till 18-20:e juni.

Styrelsen beslutar

att godkänna Oskars yrkande.

19. Nästa mötestid

Nästa mötestid sätts till onsdag den 4e april, 15-18.

20. Övriga frågor

Lovisa uppmanar att svara på frågor för valkampanjen på Facebook för nästa års styrelse och presidium.

21. Mötets avslutande

Mötesordförande Lovisa Tillström avslutar mötet 12.01.

LT ordf
V.M. sek
PB jus

Vid protokollet



Lovisa Tillström
mötesordförande



Alexander Nymark
mötessekreterare



Rasmus Silfver
justerare